

تحليل تفصيلي للخسائر المتراكمة

التاريخ	2020/11/17
إسم الشركة المدرجة	شركة ميثاق للتأمين التكافلي ش.م.ع.
تحديد فترة البيانات المالية	البيانات المالية للربع الثالث لسنة 2020
مقدار الخسائر المتراكمة	42,770,839 درهم
نسبة الخسائر المتراكمة إلى رأس المال	28.5 %
الأسباب الرئيسية التي أدت إلى بلوغ الشركة هذه الخسائر المتراكمة وتاريخها:	استمرت هذه الخسائر المتراكمة منذ 2011، ويعود ذلك بشكل رئيسي لخسارة القيمة العادلة للإستثمارات المالية و العقارية البالغة 47 مليون درهم نتيجة للتقلبات في الأسواق المالية والقيم العادلة للعقارات.
الإجراءات التي سيتم إتخاذها لمعالجة الخسائر المتراكمة	لمعالجة وضع هذه الخسائر المتراكمة، قامت الشركة بتعديل خطة العمل لسنة 2020 وما بعدها، وبناءً على ذلك تم إعداد هذه البيانات المالية الموجزة وفقاً لمبدأ الإستمرارية، حيث تعتبر الإدارة أن هذه الخسائر هي مؤقتة ومن المتوقع أن تحقق الشركة أرباح من عمليات التكافل المستقبلية.

المخول بالتوقيع

المدير العام / محمود عبد الجواد



Detailed Analysis of accumulated losses

Date:	17/11/2020
Listed company name:	Methaq Takaful Insurance Company P.S.C.
Define the period of the financial statement	Quarter 3 Year 2020
Accumulated losses:	AED 42,770,839
Accumulated losses to capital ratio:	28.5 %
The main reason leading to these accumulated losses and their history:	These accumulated losses have been continued since 2011, mainly due to the loss of the fair value of the financial and real estate investments amounting to 47 million dirhams due to the fluctuations in the financial markets and the fair value of real estate.
Measures to be taken to address accumulated losses	The Company has adjusted the business plan for 2020 onwards, Accordingly, these condensed financial statements have been prepared under the going concern basis as the Directors consider these losses to be temporary and expect the Company to generate profits from future takaful operations.

Authorized Signatory

General Manager / Mahmoud Abdel Jawad

